
 

  

  

 

 

 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

  

 

Important Announcement: Multi-Factor 
Authentication for Students' Emails 

لبريد الإلكتروني إعلان هام: المصادقة متعددة العوامل ل

 الجامعي )للطلاب( 

 
22 January 2025 

Dear Students, 

We would like to inform you that 2Multi-Factor Authentication (2MFA) will be implemented for 
your university email accounts. This measure is part of our efforts to protect and secure your 
accounts from critical cybersecurity threats and ensure the safety of your data. 

What Do You Need to Do? 
All students are required to follow the instructions provided in the attached file to 
activate 2MFA for their university email accounts. 

Why Is This Important? 
Activating 2MFA is a vital step in enhancing the security of your email accounts and preventing 
unauthorized access or cybersecurity threats. 

Additional Support: 
To assist you, activation guidelines are displayed on the screens located at the student 
reception entrance and in the cafeteria. 

Technical Support: 
If you face any issues or have any inquiries, please contact the IT Department for assistance 
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 الطلبة الأعزاء، 

على حسابات البريد الإلكتروني لجامعتك. يعد هذا    ( 2MFAالمصادقة ثنائية العوامل ) نود إبلاغكم أنه  سيتم تطبيق  

 الإجراء جزءا من جهودنا لحماية حساباتك وتأمينها من تهديدات الأمن السيبراني الخطيرة ولضمان سلامة بياناتك.

 ماذا عليك أن تفعل؟ 

لحسابات البريد الإلكتروني الجامعية   2MFAيطلب من جميع الطلاب اتباع التعليمات الواردة في الملف المرفق لتفعيل  

 الخاصة بهم. 

 لماذا هذا مهم؟ 

خطوة حيوية في تعزيز أمان حسابات البريد الإلكتروني الخاصة بك ومنع الوصول غير المصرح به أو   2MFAيعد تنشيط  

 تهديدات الأمن السيبراني. 

 دعم إضافي: 

 لمساعدتك ، يتم عرض إرشادات التفعيل على الشاشات الموجودة عند مدخل استقبال الطلاب وفي الكافتيريا. 

 الدعم الفني:  

 تكنولوجيا المعلومات للحصول على المساعدة  دائرةإذا واجهت أي مشاكل أو لديك أي استفسارات ، فيرجى الاتصال ب

 

 


